

تعبير عن الكمبيوتر بالانجليزي

The emergence of the computer or the computer is considered a revolution in the world of technology, as its existence was able to provide many solutions to man, and the computer cannot be considered an existing invention by itself, but it is the result of many digital inventions of man that he was able to combine in one device that provides many services, the computer interacts with man By receiving the "input" data and working on it "processing" and re-exporting it as the "output", many tasks are accomplished that save people time and effort.

يعتبر ظهور الكمبيوتر أو الحاسوب ثورة في عالم التكنولوجيا حيث استطاع وجوده أن يقدم العديد من الحلول للإنسان، ولا يمكن اعتبار الكمبيوتر اختراع قائم بذاته ولكنه نتيجة للعديد من الاختراعات الرقمية للإنسان التي استطاع أن يجمعها في جهاز واحد يقدم العديد من الخدمات، يتفاعل الكمبيوتر مع الإنسان عن طريق استقباله للبيانات "المدخلات" والعمل عليها "المعالجة" وإعادة تصديرها "المخرجات"، ليتم بهذا العديد من المهام التي توفر على الإنسان الوقت والجهد.

مقدمة تعبير عن الكمبيوتر بالانجليزي

The computer works to exchange information with the user and one or more of his surroundings through internal or local networks or on a global scale through his connection to the Internet, and depends in his work on the billions of arithmetic operations and logical operations that he performs in a few moments, based on pre-prepared software that is equipped to perform Specific jobs that help a person save time and effort in his daily work and tasks.

يعمل الكمبيوتر على تبادل المعلومات مع المستخدم وجهاز أو أكثر من المحيطين به عبر شبكات داخلية أو محلية أو على نطاق عالمي عبر اتصاله بشبكة الإنترنت، ويعتمد في عمله على بلايين العمليات الحسابية والعمليات المنطقية التي ينفذها في لحظات قليلة، وذلك اعتماداً على برمجيات معدة مسبقاً ومجهزة لتأدية وظائف محددة تساعد الإنسان على توفير الوقت والجهد في أعماله اليومية ومهامه.

تعبير عن أهمية الكمبيوتر بالانجليزي

The computer is one of the most important devices invented by man, as it saves him time and effort in completing tasks and works, by completing millions of logical and arithmetic operations in moments, which allows him to provide amazing results in short times.

The work of the computer depends on components that are in turn divided into two parts, so that the first part of the components forms the hard hardware, and this hardware is classified as all input devices, processing devices, output devices, storage media, as well as communication devices, while the second component is the software that requires the operation of the computer to be present, such as multiple applications The uses and operating systems on which the computer relies entirely.

The computer is used for personal purposes, and it can also be used for practical purposes, as companies and institutions rely heavily on the computer to complete and complete work more accurately, and it has many forms that differ according to the nature of the tasks required to be accomplished.

الكمبيوتر أحد أهم الأجهزة التي اخترعها الإنسان فهي توفر عليه الوقت والجهد في إنجاز المهام والأعمال، وذلك من خلال إتمام ملايين العمليات المنطقية والحسابية في لحظات مما يسمح له بتقديم نتائج مذهلة في أوقات قصيرة.

يعتمد عمل الكمبيوتر على مكونات تنقسم بدورها إلى قسمين، ليشكل القسم الأول من المكونات العتاد الصلب ويتم تصنيف هذا العتاد على أنه جميع أجهزة الإدخال وأجهزة المعالجة وأجهزة الإخراج ووسائط التخزين وكذلك أجهزة الاتصال، أما المكون الثاني فهي البرمجيات التي يتطلب تشغيل الكمبيوتر وجودها، مثل التطبيقات متعددة الاستخدامات وأنظمة التشغيل التي يعتمد عليها الكمبيوتر بشكل كلي.

يتم استخدام الكمبيوتر لأغراض شخصية كما يمكن استخدامه لأغراض عملية حيث تعتمد الشركات والمؤسسات بشكل كبير على الحاسوب لإتمام الأعمال وإنجازها بشكل أدق وله أشكال كثيرة تختلف بحسب طبيعة المهام المطلوب منه إنجازها.

موضوع تعبير عن الكمبيوتر انجليزي مترجم

The computer is considered one of the most important devices used in our current era in various aspects of life, whether on the personal level or on the professional level, as modern technology was able to provide computers capable of carrying out 3 billion operations at the same time, which made dispensing with the computer impossible, whatever the type of work. What we are doing, and the software developed by programmers has been constantly able to cover different human needs and devise solutions to address many problems, which makes the computer one of the most important aspects of modern technology that accompanies humans on a daily basis.

يعتبر الكمبيوتر أحد أهم الأجهزة المستخدمة في عصرنا الحالي في مختلف جوانب الحياة، سواء على المستوى الشخصي أو على المستوى المهني، حيث استطاعت التكنولوجيا الحديثة أن تقدم حواسيب قادرة على تنفيذ 3 مليارات عملية في ذات الوقت مما جعل الاستغناء عن الكمبيوتر أمر مستحيل مهما كان نوع العمل الذي ننجزه، واستطاعت البرمجيات التي يطورها المبرمجون باستمرار أن تغطي احتياجات الإنسان المختلفة وتبتكر حلولاً لمعالجة الكثير من المشاكل، ما يجعل الكمبيوتر أحد أهم مظاهر التكنولوجيا الحديثة التي ترافق الإنسان بشكل يومي.